

專屬快搶活動 - 「冬日友賞限時搶」條款及細則

1. 此冬日友賞限時搶(「活動」)由友邦保險(國際)有限公司(根據百慕達法律註冊成立之有限公司, 通過其香港分行行事)(「AIAHK」)主辦。推廣日期為 2025 年 11 月 14 日上午 10 時至 2025 年 11 月 20 日下午 6 時止(香港時間)(「推廣期」), 所有登記均以香港時間及 AIA 之伺服器接收的時間為準。只要參加本推廣活動, 參加者即被視作已閱讀、明白並同意遵守所有條款及細則(「條款及細則」)。

2. 特選客戶(「參加者」)必須於推廣期透過以下任何一個途徑完成登記, 方合乎資格參加此活動:

途徑一

- 參加者必須登入 AIA+ 手機應用程式, 登入後進入熱門推介的活動專頁, 開啟標題為「冬日友賞限時搶」活動頁面, 按「立即參加」並成功提交;
- 參加者必須為已 AIA+ 手機應用程式登記用戶; 及
- 參加者必須同意將其在 AIAHK 數據庫內的相關資料, 包括姓名、電話號碼及 / 或電郵地址, 用作是次活動管理之用途

途徑二

- 參加者必須透過 AIA 財務策劃顧問獲得專屬一對一 iSay 推廣活動文章連結, 開啟標題為「冬日友賞限時搶」文章, 按「立即參加」並成功提交; 及
- 參加者必須同意將其在 AIAHK 數據庫內的相關資料, 包括姓名、電話號碼及 / 或電郵地址, 用作是次活動管理之用途

途徑三

- 參加者必須透過 AIAHK 發出的電子郵件獲得專屬一對一活動頁面連結, 於「冬日友賞限時搶」活動頁面, 按「立即參加」並成功提交; 及
- 參加者必須同意將其在 AIAHK 數據庫內的相關資料, 包括姓名、電話號碼及 / 或電郵地址, 用作是次活動管理之用途

3. 首 2,500 名成功登記之合資格參加者可獲得以下禮品(「禮品」), 名額共 2,500 份, 先到先得, 額滿即止。

禮品	名額
友邦嘉年華雙人門票 (約值 180 港元) (門票不包括任何代幣) 大獎獎品之使用受限於主辦方設定的條款和細則, 主辦方並有權決定門票的適用日期。	2,500 名

4. 每位參加者之電話號碼或電郵地址只可用於一次活動機會; 如有重複提交, 系統將只計算首次登記的資料, 其後的重複紀錄將被視為無效。

5. 得獎名單於 2025 年 11 月 28 日在 AIA 網站內公佈。AIA 將於得獎名單公布後 7 個工作天內以電郵方式通知得獎者有關獎品派發事宜。

6. 若合資格參加者的資料有錯漏/不正確而影響電郵得獎通知, AIA 概不補發。

7. 電郵通知和有關禮品派發詳情於送出得獎者後若有遺失或損毀，恕不補發。禮品不得轉讓、退換、兌換現金或任何其他產品。
8. AIA 並非禮品的活動供應商，並不就禮品承擔任何義務和責任。由禮品引起的任何爭議均由參加者和活動供應商直接解決。禮品之使用受限於供應商規定的條款和細則及不適用範圍。AIA 及活動供應商保留將活動改期舉行之權利。
9. 若本活動因但不限於電腦病毒感染、蠕蟲或木馬程式、伺服器入侵、篡改、未經授權的干預、欺詐、技術故障或任何其他 AIA 控制以外的原因，而破壞或影響系統安全性、公平性、誠信及本活動的正常運作，AIA 有權取消任何篡改參加程序的參加者的資格，而無須發出事先通知或安排。
10. AIA 對本條款及細則擁有絕對解釋權。如有任何爭議，AIA 將擁有最終決定權。

Exclusive AIA Carnival tickets giveaway - Winter Flash Giveaway Terms and Conditions

1. Winter Flash Giveaway ("**Promotional Campaign**") is organised by AIA International Limited, a company incorporated under the laws of Bermuda with limited liability and acting through its Hong Kong branch ("**AIAHK**"). The promotional period is from 14 November 2025 at 10 a.m. to 20 November 2025 at 6 p.m. (Hong Kong Time) ("Promotional Period"). All registrations are subject to Hong Kong time and the timestamp recorded by AIA's server. By participating in the Promotional Campaign, participants agree to these terms and conditions (the "Terms and Conditions").
2. To be eligible, participants must complete registration during the Promotional Period using one of the following methods:

Method ONE

- Participants must log in to the AIA+ mobile app and go to the "Hot picks" Promotional Campaign page, click "Join Now" and successfully submit the form;
- Participants must be registered users of the AIA+ mobile app; and
- Participants must consent to the use of their personal information including name, phone number and/or email address, stored in AIAHK's database for the purpose of administering the Promotional Campaign.

Method TWO

- Participants must receive a unique 1-on-1 hyperlink to the iSay Promotional Campaign article from an AIA Financial Planner, click "Join Now" and successfully submit the form; and
- Participants must consent to the use of their personal information including name, phone number and/or email address, stored in AIAHK's database for the purpose of administering the Promotional Campaign.

Method THREE

- Participants must receive an email from AIAHK containing a unique 1-on-1 hyperlink to the Promotional Campaign page, click "Join Now" and successfully submit the form; and
- Participants must consent to the use of their personal information including name, phone number and/or email address, stored in AIAHK's database for the purpose of administering the Promotional Campaign.

3. The first 2,500 selected customers who successfully register during the Campaign Period will be entitled to receive the following gift (the "Gift"):

Gift	No. of Winners
"AIA Carnival" x 2 tickets (value at: HK\$180) The Gift is subject to the supplier's terms and conditions (including blackout dates), and its validity period is governed by the supplier's final arrangement.	2,500

4. Each participant's phone number or email address may only be used for one giveaway entry. In the case of duplicate submissions, only the first registration record will be counted, and all subsequent entries will be deemed invalid.
5. The winners list will be published on the AIA website (aia.com.hk) on 28 November 2025. Winners will be notified of the Gift collection arrangement via email within 7 working days after the announcement.

6. In the event of misdelivery of email notifications due to inaccurate or incorrect participant information, AIAHK will not re-issue the Gift.
7. Email notifications or any other Gift redemption documents will not be issued in case of loss or damage. The Gift is non-transferrable, non-exchangeable, and cannot be redeemed for cash or substituted.
8. AIA is not the supplier or the organizer of the Gift and shall not be liable for any responsibilities regarding the use or enjoyment of the Gift and shall not be responsible or liable for the Gift or anything related to it, including but not limited to the availability and quality of the event or any aspects related to it, including the availability of any event/activities.
9. If for any reason this Promotional Campaign cannot proceed as planned due to circumstances beyond AIA's control (e.g., computer virus, technical failure, fraud, or other disruptions), AIA reserves the right to disqualify any individual(s) who tamper with the entry process, without prior notice.
10. AIA reserves the right to interpret these Terms and Conditions. For any dispute arising from the Promotional Campaign, AIA's decision shall be final and conclusive.